
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 30. maj 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 610
Hvordan påtænker regeringen, at man med den nye CO2-afgift skaber et præcist grund-
lag for målingen og dermed opkrævningen af CO2e, således at virksomhederne kan 
være sikre på, at de bliver opkrævet det korrekte afgiftsbeløb?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Louise Schack Elholm (V).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 17. juni 2022.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Louise.Elholm@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anne Paulin
formand
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